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New Houses IV

Picture Description1)

A black and white architectural photograph features a modern building with clean lines, rectangular
windows, and geometric shadows, showcasing minimalist design.

Analysis1)

This black and white photograph showcases a modern architectural composition, marked by strong
geometric forms and contrasts of light and shadow. The facade of a multi-story building dominates the
scene, punctuated by a rhythmic arrangement of windows and balconies. A stark shadow diagonally
bisects the building’s surface, creating a dramatic interplay between illuminated and darkened planes.
In the foreground, a covered walkway adds another layer of depth, framing the bare branches of small
trees. The overall effect is one of stark beauty and minimalist precision, highlighting the clean lines and
abstract qualities of contemporary urban design.
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005014 - New Houses IV

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 01/2017 01/2017 05/2017

Width Height Bits/Color

Original Size 5562 px 5562 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Neue Häuser IV

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A black and white architectural photograph features a modern building with clean lines, rectangular windows, and geometric shadows, showcasing minimalist design.
    
    
      Eine Schwarz-Weiß-Architekturfotografie zeigt ein modernes Gebäude mit klaren Linien, rechteckigen Fenstern und geometrischen Schatten, die minimalistisches Design zeigen.
    
    
      This black and white photograph showcases a modern architectural composition, marked by strong geometric forms and contrasts of light and shadow. The facade of a multi-story building dominates the scene, punctuated by a rhythmic arrangement of windows and balconies. A stark shadow diagonally bisects the building's surface, creating a dramatic interplay between illuminated and darkened planes. In the foreground, a covered walkway adds another layer of depth, framing the bare branches of small trees. The overall effect is one of stark beauty and minimalist precision, highlighting the clean lines and abstract qualities of contemporary urban design.
    
    
      Diese Schwarz-Weiß-Fotografie zeigt eine moderne architektonische Komposition, die von starken geometrischen Formen und Kontrasten von Licht und Schatten geprägt ist. Die Fassade eines mehrstöckigen Gebäudes dominiert die Szene, unterbrochen von einer rhythmischen Anordnung von Fenstern und Balkonen. Ein krasser Schatten teilt die Gebäudeoberfläche diagonal und erzeugt ein dramatisches Zusammenspiel zwischen beleuchteten und abgedunkelten Ebenen. Im Vordergrund fügt ein überdachter Gehweg eine weitere Tiefenebene hinzu und rahmt die kahlen Äste kleiner Bäume ein. Der Gesamteindruck ist von schroffer Schönheit und minimalistischer Präzision geprägt, die die klaren Linien und abstrakten Qualitäten zeitgenössischen urbanen Designs hervorhebt.
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